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Referat fra bestyrelsesmødet den 14. november 2022 kl. 14.00 
hos Tove 

 
Til stede: 
Tove, Claus og Bente 

 
 
 

DAGSORDEN REFERAT 

1. Godkendelse af referat fra den 
23. august 2022 

Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveret i 
protokollen 

2. Orientering siden sidst   
01 09 Internt møde vedr. Beboerambassadør 
pilotprojektet. (Pkt. 4) 
 
21 09 Status møde med projektleder Lars Simonsen. 
(Pkt. 3) 
 
27 09 Opfølgningsmøde på beboerambassadør 
pilotprojektet – FællesBo, Herning. (Pkt. 4) 
 
12 10 Møde med Martin og Allan. Opfølgning og 
status på afdelingens aktivitetsskema. 
 
14 10 Intern evaluering af mødet den 12.  
 
24 10 Internt møde vedr. Beboerambassadør 
projektet (pkt.4) 
 
03 11 Fyraftensmøde for afdelingsbestyrelses 
medlemmer i område Nord, afholdt i Aulum 
Tove og Claus var til stede.  
Emner var  

- “Bo Brandsikkert” /hjemmets beredskabsplan.  
- Heidi Riis gennemgik om Min Side – specielt 

hvordan afd. Bestyrelsernes kan bruge Min 
Side. 

- Ris og Ros. 
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Fremmødet var skuffende! Kun 4 ud af 10 mulige 
afdelinger var repræsenterede. Martin vil forsøge at 
få flere med til næste møde i foråret. 
 
Buskadset ved det grønne areal overfor legepladsen, 
er nu blevet beskåret: Det var hårdt tiltrængt da det 
var blevet for voldsomt.  
Det forventes at være vokset til passende højde igen 
i løbet af et års tid.   
 
Vi afventer stadig at der sker noget i forhold til det 
drøftede på mødet 12. oktober.  
 
Antal indflytninger: 6   
 
 
 

3. Helhedsplan – status mv. 
 – herunder forberedelse til møde 
med LS, MSH og AH den 16. 
november 

- Carina er stoppet og den nye projektleder er 
Lars Simonsen.  

 
- Der var mangelgennemgang i slutningen af 

august. Beboerne havde haft mulighed for at 
udfylde et skema med mangler ifb med 
renoveringen, som vi har bemærket omkring 
egen bolig. Dette blev taget med i 
gennemgangen, da flokken - bestående af 
repræsentanter for håndværkerne og 
Norconsult, samt projektleder og 
ejendomsfunktionær, gik rundt og kiggede 
resultatet af renoveringen efter i sømmene. 

 
- Uge 43 blev der opsat hegn og baldakiner. 

(Afdelingsbestyrelsen havde rykket for det 
mange gange!) 

 
- 03 11 blev de sidste lamper hængt op. Også 

noget vi har haft efterspurgt længe.  
 

- 03/11 Gennemgang af udearealer. Foretaget 
af Allan, Martin, Lars samt Jon fra JK anlæg 

 
Forberedelse af emner til mødet den 16/11.  
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4. Status - pilotprojekt 
Beboerambassadør 

Gennemgik diverse udkast omkring projektet. Det 
forventes at løbe af stablen primo 2023 

5. Resten af 2022 - hvad gør vi der? Vi skal ha’ aftalt dato og tidspunkt for den 
traditionelle markering af julen for EF’erne, 
inspektøren og afdelingsbestyrelsen.  

6. Eventuelt  Mette Mogensen, økonomiafdelingen, stopper i 
FællesBo.  
 
Et tidligere bestyrelsesmedlem her på Anemonevej, 
er afgået ved døden 
 
Det nye tiltag med at hilse på nye beboerne og byde 
velkommen med et håndklæde, bliver godt 
modtaget.   

7. Næste møde - eventuelle punkter 
hertil 
 
HUSK kalender ☺ 

Tirsdag d 22 kl 9.00 hos Tove.  

 
 


